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مدیرکل بنیاد شهید البرز:
شهادت در لباس احرام توفیقی 

عظیم از جانب خداوند است

استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
البرز در مراسم گرامیداشت یاد و خاطر شهدای 
منا گفت: شهادت در لباس احرام توفیقی عظیم 
از جانب خداوند است که به بندگان مخلص 

خود هدیه کرده است.
»سلیمان رستمیان« در مراسم بزرگداشت یاد 
و خاطر شهدای منا که در مجموعه فرهنگی و 
با تبریک آغاز  تفریحی عرفان کرج برگزار شد 
با  منا  افزود: شهدای   ، زمان)عج(  امام  امامت 
اقتدا به مولای خود حضرت سیدالشهدا )ع( یا 
حسین گویان به درجه رفیع شهادت نائل آمدند .
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
البرز اظهار کرد: خانواده های شهدای منا همانند 
و چراغ جامعه  دیگرخانواده های شهدا چشم 
اسلامی هستند و ما امروز وظیفه داریم به این 

عزیزان خدمت کنیم.
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
شورای  نشست  هشتمین  در  همچنین  البرز 
معاونین بنیاد البرز، گفت: آیین میهمانی لاله ها 
برنامه ملی و مذهبی است که در طول دوران 
انقلاب اسلامی برای تجدید میثاق با شهیدان 
در نظر گرفته شده است و ما به عنوان متولی 
باید تلاش کنیم تا این برنامه به بهترین کیفیت و 
اثرگذاری ممکن برگزار شود. وی با تبریک هفته 
خوبی  فرصت  هفته  این  افزود:  مقدس  دفاع 
برای تبلیغ و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت توسط 
دستگاه های فرهنگی و اجرایی است. رستمیان 
به برگزاری مراسم میهمانی لاله ها اشاره کرد و 
اظهار کرد: در هفته دفاع مقدس هر دستگاهی 
متولی برنامه خاص است و بنیاد شهید متولی 
برنامه میهمانی لاله ها به عنوان برنامه ملی و 
مذهبی است که در طول دوران انقلاب اسلامی 
گرفته  نظر  در  شهیدان  با  میثاق  تجدید  برای 
شده است و ما باید تلاش کنیم تا این برنامه 
به بهترین کیفیت و اثرگذاری ممکن برگزار شود.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز 
در ادامه تصریح کرد: همانگونه که رهبر معظم 
دفاع  »جریان  فرمودند  مدظله العالی  انقلاب 
مقدس برای ایران گنجینه ای ارزشمند است« و 
ما هرچه قدر تلاش کنیم تا مجاهدت های شهدا 
و ایثارگران را تبلور و برجسته کنیم و به نسل 
جوان کشور منتقل کنیم کم است، متأسفانه 
نشده  منعکس  است  بوده  واقعیت  که  آنچه 
است. رستمیان بابیان اینکه ظلمی که در هشت 
سال دفاع مقدس به ایران شده است بازگو نشده 
است، گفت: صدام یک فرد آموزش دیده شده 
بود که در جنگ با ایران به فکر تغییر ژئوپولتیک 
و منافع خود بود اما ایران قصد جنگ نداشت و 
امام )ره( بر اساس دیدگاه الهی تصمیم می گرفت 

و به دنبال منافع سیاسی نبود.
دنیا  جنگ های  تمام  با  ما  جنگ  افزود:  وی 
تفاوت داشت، بسیاری از کشورهای بلوک غربی 
و شرقی و کشورهای حوزه خلیج فارس کمک های 
تسلیحاتی، اطلاعاتی و نیروی انسانی به صدام 
کردند و خیلی از کشورها هم که با انقلاب ما 
منافع آنان به خطر افتاده بود به طور غیرمستقیم 
ابتدای  در  هم  ایران  هم  از طرفی  وارد شدند، 
تمامی  زمان  آن  در  و  بود  خود  نوپای  انقلاب 
پایگاه های نظامی ما توسط دشمنان بمباران شده 
بود که صدام با ۱۷ لشکر زرهی به ایران حمله 
کرد. دبیر شورای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت 
استان البرز افزود: بااین وجود ما جنگ را به دفاع 
مقدس تبدیل کردیم، آن هم به واسطه رزمندگان 
این کشور که به مقدس بودن آن اعتقاد داشتند 
تعدادی  و  کردند  مجاهدت  امکانات  بدون  و 
شهید، تعدادی جانباز و تعدادی اسیر شدند، 
بعضی از اسرا و جانبازان عزیز ما هنوز هم درگیر 

عوارض جنگ هستند.
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
البرز یکی از عوامل تثبیت انقلاب اسلامی ایران 
را دوران دفاع مقدس دانست و گفت: دوران 
دفاع مقدس برکات فراوانی برای انقلاب اسلامی 
داشت که مهم ترین آن بیرون کردن منافقین از 
ایران بود، ما باید تلاش کنیم تا نام یاد و شهدا 
را گرمی بداریم و رسالت ما هم همین است، 
بنیاد باید نقطه پرگار باشد و ما باید در این زمینه 

روحیه تعامل و همکاری داشته باشیم.

ثبت 6هزار و 694 بیمار خاص و 
سرطانی در مناطق تحت پوشش 

دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی
خاص  بیماران  امور  مسئول  اسدی-  زهره 
معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی خراسان 
اکنون 4 هزار و ۱۷8  اینکه هم  بیان  با  شمالی 
العلاج و 2 هزار و 694  بیمار خاص و صعب 
بیمار سرطانی در دانشگاه ثبت شده اند، گفت: 
دریافت  مقدمات  برای  می توانند  بیماران  این 
خدمات درمانی با در دست داشتن مدارک به 
معاونت درمان دانشگاه مراجعه کنند. مهری 
فرشاد در گفت و گو با ابتکار با بیان اینکه ۱4 
بیماری توسط وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
کشور  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  به  پزشکی 
ابلاغ شده و مطابق با دستور العمل این وزرات 
خانه به بیماران خاص خدمات ارائه می شود، 
افزود: بیماران ام اس پس از تشخیص بیماری 
توسط پزشک معالج و پس از بررسی کمیته ام 
اس، بیماران تالاسمی و هموفیلی، دیالیزی و 
پیوندی پس از تشخیص بیماری توسط پزشک 
معالج به همراه مدارک جهت ثبت در سامانه 
وزارت بهداشت و سایر بیماران به معاونت درمان 
دانشگاه مراجعه و به بیماری های اصلی جهت 
نشان دار شدن معرفی می شوند. وی با بیان 
این که خدمات حمایتی بیماران خاص از سال 
گذشته جهت جبران هزینه های درمان توسط 
بیمه سلامت  به  خاص  های  بیماری  صندوق 
واگذار شده است، عنوان کرد: مازاد هزینه  های 
دارو و خدمات بیماران خاص و صعب العلاج 
از سوی این صندوق با مدیریت بیمه سلامت 
بیماران  امور  مسئول  شود.  می  داده  پوشش 
پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاونت  خاص 
خراسان شمالی عنوان کرد: پس از ارائه اسناد 
مالی هزینه شده توسط بیماران و تأیید کمیته 
میلیون   50 سقف  تا  خاص  بیماران  صندوق 
بیمه  سوی  از  جبرانی  مالی  خدمات  تومان 
بیان  با  وی  می شود.  ارائه  ها  آن  به  سلامت 
اینکه تمام هزینه های بستری بیماران خاص و 
صعب العلاج رایگان است، یادآوری کرد: 254 
بیمار از کل بیماران خاص ثبت شده پیوندی، 
۷0 نفر هموفیلی، ۱4 نفر نقص ایمنی اولیه، ۷ 
نفر بیماری متوبولیک، 308 دیالیزی، 2 هزار و 
 ۱2 ،MPS 9۷۷ دیابتی، 93 نفر اوتیسم، 3 نفر
نفر EB، 3۷ نفر سی اف، 404 نفر ام اس، ۱3 

نفر SMA و 22 نفر تالاسمی هستند.

مدیریت عدالت محور آب های 
زیرزمینی با اجرای طرح       

ابتکاری یزدی ها
یزد-سیما صادقی مقدم- مدیر عامل شرکت 
سهامی آب منطقه ای یزد از اتمام فاز اول طرح 
تابا تا پایان سال جاری خبر داد و گفت: هدف 
در  که  یزد  استان  ابتکاری  طرح  این  اجرای  از 
سه قالب تحویل حجمی آب، بازار آب و اتاق 
صحیح  مدیریت  شد،  خواهد  اجرا  شیشه ای 
تخلیه آب زیرزمینی با نگاهی عدالت محور و 
مهدی  »محمد  است.  آب  منابع  از  حفاظت 
جوادیان زاده« در این باره تصریح کرد: فاز اول 
طرح تابا تا پایان سال جاری به اتمام می رسد 
اما فاز تکمیلی این طرح تا پایان سال ۱403 به 
طول می انجامد. وی افزود: این طرح شامل سه 
طرح مهم تحویل حجمی آب، بازار آب و اتاق 
شیشه ای منابع مصرف است. جوادیان زاده ابراز 
عنوان  به  یزد  استان  انتخاب  به  توجه  با  کرد: 
پایلوت بهره وری کشور، طرح تابا می تواند در 
مدیریت مصرف و بهره وری تاثیر گذار باشد. 
بیان  با  رئیس هیئت مدیره آب منطقه ای یزد 
منابع موجود  پایداری  باعث  این طرح  این که 
می شود، گفت: طرح تحویل حجمی آب با توجه 
به تجهیز بیش از 90 درصد چاه های کشاورزی 

در استان از دو سال گذشته در حال اجراست.
این مسئول با اشاره به این که راه اندازی بازار 
آب در مراحل پایانی استقرار است، افزود: در 
منجر  و  مشخص  آب  واقعی  ارزش  آب  بازار 
کشاورزی  حوزه های  در  وری  بهره  افزایش  به 
اتاق  راه اندازی  به  وی  شد.  خواهد  صنعتی  و 
شیشه ای اشاره کرد و گفت: با برنامه های ریزی 
اتاق  اول  فاز   ،۱402 سال  پایان  تا  شده  انجام 
پایلوت  صورت  به  ابرکوه  دشت  در  شیشه ای 
منطقه ای  آب  عامل  مدیر  می شود.  راه اندازی 
یزد ابراز کرد: در اتاق شیشه ای وضعیت منابع و 
مصارف آب یک دشت به صورت شفاف و برخط 
در معرض دید عموم قرار می گیرد. وی با بیان 
این که استان یزد یکی از استان های پیشرو در 
است،  آب  تحویل حجمی  و  آب  بازار  استقرار 
از سوی  تعریف شده  تابا طرحی  گفت: طرح 
استان و به ابتکار شرکت سهامی آب منطقه ای 

یزد در حال اجراست.

در  حمیدی  ابراهیم  والمسلمین  السلام  حجت 
سومین نشست شورای مشاوران رسانه ای رئیس کل 
دادگستری استان کرمان ضمن تشکر از همکاری و 
همراهی های اصحاب رسانه با دستگاه قضائی استان 
اظهار کرد: جشنواره رسانه و عدالت استان کرمان به 
عنوان یک الگوی موفق در سطح کشور و قوه قضائیه 
مطرح است. وی عنوان داشت: جشنواره رسانه و 
عدالت به شکل دوسالانه برگزار می شود و همکاری و 
استقبال رسانه های استان بر محتوا، کیفیت و کمیت 

آثار می افزاید.
با  کرمان  استان  در  قضائیه  قوه  عالی  نماینده 
در  انقلاب  معظم  رهبر  اخیر  فرمایشات  به  اشاره 
حضور رئیس و مسئولان عالی قوه قضائیه گفت: 
رهبر معظم انقلاب در این دیدار بر اصلاح و ارتقای 
تصویر رسانه ای قوه قضائیه تاکید داشتند و بایستی 
در راستای فرمایشات ایشان در خصوص بهبود چهره 
رسانه ای قوه قضائیه اصحاب رسانه و صداوسیما به 
کمک این دستگاه بیایند. وی افزود: یک بخش ویژه 
از هجمه های رسانه ای دشمن علیه کشور عزیزمان، 
مربوط به تخریب چهره قوه قضائیه است و متأسفانه 
و  مجازی  فضای  از  استفاده  با  معاند  شبکه های 
کانال های خبری و رسانه های وابسته خود تا حدودی 
موفق به تأثیرگذاری روی افکار برخی از مردم به ویژه 

نسل جوان در داخل کشور شده اند.
تاکید مقام  داد:  ادامه  حمیدی  الاسلام  حجت 
فعالیت های مرکز رسانه  اهمیت  معظم رهبری بر 
و روابط عمومی قوه قضائیه به دلیل تمرکز حملات 

رسانه ای دشمن علیه قوه قضائیه است.
نظامی  جنگ  در  که  همانگونه  کرد:  تاکید  وی 
بایستی به تقابل نظامی با دشمن پرداخت، لازم است 
تا مرکز رسانه قوه قضائیه و رسانه های داخلی نیز با 
تمام امکانات، هنر و خلاقیت خود جواب تخریب 
رسانه های معاند را بدهند. این مقام ارشد قضائی در 
استان کرمان بیان اینکه استفاده از رسانه ها جهت 
آگاهی بخشی به مردم یک امر بسیار مهم در قوه 
رسانه ها  کرد:  تصریح  می آید،  حساب  به  قضائیه 
نماینده افکار عمومی هستند و دستگاه قضائی استان 

کرمان بیشترین بهره را از رسانه ها برده است.
در  بتواند  باید  قضائیه  قوه  کرد:  عنوان  حمیدی 

کنار کارهای ارزشمندی که انجام می دهد به اطلاع 
رسانی صحیح و به موقع اخبار نیز اهمیت دهد و 
مرکز رسانه قوه قضائیه در زمینه اطلاع رسانی به 
افکار عمومی و استفاده از ظرفیت رسانه ای کشور 
بایستی به نحو مطلوب عمل کند و این امر بسیار 

حائز اهمیت است.
گفت:  کرمان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
رسانه های داخلی بایستی با استفاده از هنر و قلم 
و امکانات خود، کارهای ارزشمند قوه قضائیه را برای 
تبیین کنند. رئیس شورای اطلاع رسانی در  مردم 
دستگاه قضائی استان کرمان اظهار کرد: دادگستری 
کل استان کرمان از ظرفیت رسانه ها استفاده می کند 

و انتقادهای سازنده مشاوران رسانه ای خود را پذیرا 
در  محدودیت هایی  و  معذوریت ها  اما  می باشد، 
دستگاه قضائی وجود دارد که نباید اسرار مردم یا 
نظام مقدس جمهوری فاش شود. وی ضمن اشاره 
به ضرورت اخبار طبقه بندی در سیستم قضائی بیان 
داشت: رسانه ها محرم اسرار نظام مقدس جمهوری 
اسلامی و همچنین سیستم قضائی هستند اما ممکن 
است با انتشار اخبار محرمانه، نااهلان و دشمنان 
کشور عزیزمان از موضوعات سری آگاهی پیدا کرده 

یا سوءاستفاده کنند.
نبایستی  رسانه ای  کار  کرد:  تصریح  حمیدی 
صرفاً تبلیغاتی و اغراق آمیز باشد، لازم است تا در 

جمهوری اسلامی رسانه ها مانند قوه قضائیه برای 
محتوای  و  کرده  تلاش  عدالت  و  قانون  برقراری 

ارزشمند تولید و منتشر کنند.
رئیس کل دادگستری استان کرمان گفت: رسانه ها 
در بررسی و انتشار موضوعات و اخبار دادگستری 
آنها  برداشت  بایستی  منتها  هستند  آزاد  کرمان 
منطبق بر واقعیت باشد. وی در پایان ضمن اشاره 
به اختتامیه چهارمین جشنواره عدالت و رسانه در 
استان کرمان بیان داشت: در ترکیب و نحوه کار و 
بررسی آثار ارسالی به جشنواره عدالت رعایت خواهد 
شد و از افراد مختلف متخصص در هیأت داوران 

استفاده خواهد شد.

رئیس کل دادگستری کرمان خبر داد

برگزار ی اختتامیه چهارمین جشنواره »رسانه و عدالت« در کرمان
 رئیس کل دادگستری استان کرمان گفت: آیین اختتامیه چهارمین جشنواره »رسانه و عدالت« طی ماه های آتی در دادگستری استان کرمان 

برگزار می شود.

 جشنواره 
رسانه و 

عدالت به 
شکل دوسالانه 
برگزار می شود 

و همکاری 
و استقبال 
رسانه های 
استان بر 

محتوا، کیفیت 
و کمیت آثار 

می افزاید

معاون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان:

استاندار البرز گفت: تعامل و هم افزایی مجموعه دستگاه ها و نهادهای مسئول در رابطه با اجرای اهداف 
نهضت ملی مسکن ضرورت دارد چراکه باید از ظرفیت ها برای جانمایی اراضی مناسب و ساخت مسکن، بهره 
برداری کنیم. مجتبی عبداللهی در جلسه قرارگاه مسکن استان که در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، 
به اهمیت تولید مسکن در استان اشاره کرد و افزود: در سال های اخیر رشد بالای جمعیت و روند مهاجرت به 
استان، قیمت مسکن در استان را افزایش داده و بسیاری از اقشار کم درآمد جامعه از تهیه مسکن جا مانده اند. 
وی ادامه داد: راه اندازی نهضت ملی مسکن تدبیر دولت محترم سیزدهم برای برخورداری تمامی اقشار جامعه 
از مسکن بود که باید در البرز با اهتمام ویژه ای دنبال شود. عبداللهی گفت: تعامل و هم افزایی مجموعه دستگاه 
ها و نهادهای مسئول در این رابطه ضرورت دارد چراکه باید از ظرفیت ها برای جانمایی اراضی مناسب و ساخت 

مسکن، بهره برداری کنیم. وی افزود: لزوم بررسی و حل چالش ها و موانع ثبت نام متقاضیان مورد تاکید است، 
همچنین بانک عامل باید همراهی بیشتری بر اساس قوانین و مسئولیت های خود داشته باشد. استاندار البرز از 
بنیاد مسکن استان خواست تا نسبت به ساخت خانه های روستایی و جلب همراهی روستاییان برای این منظور 
اقدام کند. وی همچنین شهرداری ها را مکلف کرد که با شناسایی اراضی با کاربری مسکونی، مالکان را تشویق 
به ساخت کند. عبداللهی گفت: باید اراده و همتی ویژه در استان معطوف شود تا با آگاهی بخشی به مردم و 
اعطای بسته های تشویقی از سوی شهرداری ها، بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری نوسازی و احیا شوند. وی 
افزود: تمامی اقدامات شرکت عمران شهر جدید مهستان در رابطه با تکمیل مسکن های مهر و اجرای نهضت 

ملی مسکن باید مورد بررسی قرار گیرد چراکه در اجرای این طرح نقش بسیار مهمی را بر عهده دارد.

همه ظرفیت های موجود در البرز برای اجرای نهضت ملی مسکن متمرکز شوند

معاون فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری اصفهان گفت: 
در  مدیریت شهری  آرزوی  و  راه اندازی شهرک سینمایی دغدغه 
اصفهان است. کمال حیدری در دیدار با هنرمندان با بیان اینکه یکی 
از دغدغه ها و آرزوهای ما راه اندازی شهرک سینمایی در اصفهان 
است، اظهار داشت: برای این امر نیازمند همدلی و همراهی همه 

بخش ها هستیم.
وی با بیان اینکه مشکلات همواره وجود دارد اما می توان با همدلی 
و تعامل بر آنها غلبه کرد، افزود: همواره آورده های جشنواره کودک 
یکی از دغدغه های هنرمندان بوده است و ما انتظار داریم در ادامه 

برگزاری جشنواره آینده سینمای کودک را تقویت کنیم.
معاون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه 3٠٠ برنامه در دل محلات در حاشیه برگزاری جشنواره کودک 

تعریف شده است، ابراز داشت: در قالب این برنامه ها فیلم های 
جشنواره برای کودکان کار، کودکان سرطانی، معلولان و… نیز اکران 
شود، در همین راستا امروز جلسه ای با آموزش و پرورش داشتیم تا 

فضای مطلوب برای کودکان ادامه داشته باشد.
همچنین میثم بکتاشیان، دبیر اجرایی جشنواره فیلم کودک و 
نوجوان در این جلسه اظهار داشت: فشار مضاعفی برای جشنواره 
کودک و نوجوان بر دوش ما بوده است. آمادگی برای جشنواره 

حدود هشت ماه زمان می برد، اما ما زمان کمتری داشتیم.
وی ادامه داد: 35 دوره از جشنواره فیلم کودک و نوجوان برگزار 
شده که اصفهان 23 دوره، تهران 6 دوره، همدان پنج دوره و کرمان 

یک دوره میزبانی داشتند.
دبیر اجرایی جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان گفت: برای 

جشنواره امسال سینما ساحل و چهارباغ درگیر خواهند بود و سینما 
سوره هم ویژه هنرمندان است. در کتاب خانه مرکزی کارگاه های 

تخصصی فیلم با حضور مهمانان بین المللی برگزار می شود.
دستاوردهای  خصوص  در  هنرمندان  انتقاد  به  پاسخ  در  وی 
انجام  افزود: سیاست گذاری  نیز  جشنواره کودک برای اصفهان 
دادیم که به مرور زمان جشنواره فیلم کودک و نوجوان برای اصفهان 
شود، اگر من و کمال حیدری زودتر در سازمان مشغول می شدیم با 

حمایت شورای شهر کارها را بهتر پیش می بردیم.
افتخار کنیم  به خودمان  ادامه داد: زمانی می توانیم  بکتاشیان 
که تولید داشته باشیم، در حال حاضر ۱5 میلیارد هزینه یک فیلم 

است، اما با همین مبلغ می توانیم 40 فیلم کوتاه بسازیم.
وی با بیان اینکه نباید جشنواره فیلم کودک و نوجوان را با جشنواره 
فجر مقایسه کرد، گفت: فیلم های جشنواره فجر در سینماهای تهران 
پخش می شود و مردم آن را می یینند، اما جشنواره فیلم کودک و 
نوجوان به معنای یک رخ داد فرهنگی است. ایده هفته بین المللی 

کودک و نوجوان را داریم تا جشنواره بخشی از این هفته شود.
سپس مجید نادرالاصلی عضو شوارای شهر اصفهان با اشاره بر 
اینکه بودجه خوبی برای حوزه فرهنگی گذاشتیم، اظهار داشت: 
موافق صحبت اصفهان ستیزی نیستم، در این شهر در همه حوزه ها 
ظرفیت زیادی وجود دارد. باید خودمان کار جدید ارائه دهیم یا 

هنرنمایی داشته باشیم که بقیه نتوانند مانند ما باشند.
در ادامه علی تمنایی مدیرکل فرهنگ و ارشاد استان اصفهان، 
گفت: نقد دوستان برای جشنواره صحیح است، 35 دوره جشنواره 
برگزار شده که انتظار می رود به یک بلوغی رسیده باشد، اما چنین 

اتفاقی رخ نداده است.
وی ادامه داد: در اصفهان پتانسیل زیادی وجود دارد که باید از 
آن استفاده کنیم، کسی دغدغه ما را ندارد باکه خودمان باید به 
فکر باشیم. جشنواره باید کنار هنرمندان باشد و همینطور برعکس، 
یکی از دلایل افت و خیز در روند جشنواره تغییرات و نبود سیاست 

واحد است.

راه اندازی شهرک سینمایی در اصفهان دغدغه مدیریت شهری است

با حضور معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی اداره کل فرهنگ و ارشاد  اسلامی آذربایجان شرقی
سال تحصیلی جدید در هنرستان موسیقی اقبال آذر تبریز آغاز شد

شد. آغاز  موسیقی  اساتید  ساز  نوای  با  آذر  اقبال  موسیقی  هنرستان  در  جدید  تحصیلی  سال  فلاح:   - شرقی   آذربایجان 
در این آیین نعمت الله پایان، معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی اداره کل، ماه مهر را آغاز بهار علم و دانش برشمرد و گفت: 
ایران و آینده ی سرشار از موفقیت این مرز و بوم متعلق به جوانان و نوجوانان است که آینده سازان مملکت اسلامی مان هستند.

وی افزود:  شما هنرجویان نیز آینده سازان عرصه فرهنگ و هنر هستید و سعی و تلاش شما در تعریف نقش اجتماعی 
خویش و گذاشتن رد پایی مانا در حوزه فرهنگ، ادب و هنر بسیار مهم و حائز اهمیت است.

پایان، تصریح کرد: امروز دشمن برای به حاشیه کشاندن افکار نسل جوان و نوجوان برنامه ریزی زیادی کرده است. یکی 
از برنامه های دشمن استفاده از فضای مجازی برای نفوذ به ذهن این نسل است که بحمدالله نسل جوان، آگاه و انقلابی ما 
از دام گسترده شده توسط بیگانگان به خوبی آگاه بوده و از نقشه های شوم آنان به خوبی اطلاع دارند و با سلاح ایمان و علم و 

مهارت این توطئه ها را خنثی می کنند.
وی در ادامه با اشاره به رویکرد اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان در رابطه با هنرستانها، افزود: نقشه و مطالعات عمرانی در 
خصوص گسترش فضای فیزیکی و همچنین تعمیر و تجهیز فضای موجود سه هنرستان تحت سرپرستی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان در دستور کار 

اداره کل ارشاد استان است که در این راستا اقداماتی از جمله تجهیز هنرستان ها به امکانات آموزشی مدرن و رنگ آمیزی و ... آغاز شده است.
در ادامه این برنامه داورپناه رئیس انجمن اولیاء و مربیان هنرستان طی گزارشی با اشاره به اهم اقدامات و همچنین رویدادها و توانایی های هنرستان در سال 
تحصیلی گذشته از تجهیز هنرستان به سازهای تخصصی مورد نیاز آرشیو هنرستان به ارزش بیش از چهار میلیارد و پانصد میلیون ریال خبر داد و افزود: هنرستان 
استاد اقبال آذر به عنوان تنهاترین هنرستان تخصصی پسرانه در شمالغرب کشور در حوزه موسیقی دارای افتخاراتی است که نام و آوازه این هنرستان را نه در 

شمالغرب بلکه در تمامی کشور زبانزد کرده است.
در این آیین اساتید موسیقی هنرستان اقبال آذر قطعاتی را اجرا کردند و در ادامه از هنرجویان سه مقطع دهم، یازدهم و دوازدهم هنرستان تجلیل بعمل آمد.
براساس این گزارش جشن آغاز سال تحصیلی با حضور نعمت الله پایان، معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
آذربایجان شرقی، اساتید، هنرآموزان و دبیران هنرستان موسیقی، اعضاء انجمن اولیاء و مربیان و همچنین والدین هنرجویان هنرستان، سوم مهر ماه جاری در 
تالار بیگجه خانی هنرستان برگزار شد. هنرستان موسیقی استاد اقبال آذر تبریز تخصصی ترین مرکز آموزش عالی موسیقی در شمالغرب کشور است که در دو 

رشته سازهای ایرانی و سازهای جهانی اقدام به جذب هنرجو و پرورش استعدادهای هنری می نماید.

تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر سرعت بخشی در اجرای طرح نهضت ملی مسکن
بافت فرسوده یکی از اصلی ترین بسترهای ساخت مسکن است

آذربایجان شرقی - فلاح: استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم بهره گیری از همه ظرفیت های موجود استان برای تسریع و تسهیل در 
اجرای طرح نهضت ملی مسکن و خانه دار کردن مردم تاکید کرد.

عابدین خرمّ در جلسه شورای عالی مسکن که با حضور رئیس جمهور به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، با بیان اینکه در 
حوزه طرح نهضت ملی مسکن نیاز به جدیت و پیگیری بیشتری است؛ گفت: الحاق اراضی روستایی مساله مهمی در ارتقای 
سطح مسکن روستایی و همچنین جذب مردم به مناطق و جلوگیری از مهاجرت می باشد که نهادهای مربوطه باید گزارش 

دقیقی از پیشرفت این حوزه ارائه دهند.
استاندار آذربایجان شرقی همچنین بر لزوم نظارت بیشتر بر عملکرد بانک های استان در حوزه مسکن تاکید کرد و افزود: باید 
همانند سایر استان های کشور، عملکرد بانک های استان در پرداخت تسهیلات برای طرح نهضت ملی مسکن مورد ارزیابی قرار 

گیرد تا بتوانیم بر اساس آن تصمیم گیری کنیم.
خرمّ اظهار کرد: بانک ها باید در پرداخت تسهیلات آن تعداد از طرح های مسکن که به شکل خودمالکی، شرکت عمران سهند، ستاد 

اجرایی و شهرداری در حال ساخت است و بالای 60 درصد پیشرفت دارند، تسریع کنند و این پروژه ها تعیین تکلیف شوند.
استاندار آذربایجان شرقی همچنین بر لزوم صدور سریع پروانه ساخت توسط شهردای تاکید کرد و ادامه داد: در سال ۱400 تعداد 54۱0 پنج هزار و 4۱0 فقره 
پروانه ساخت توسط شهرداری در صادر شده است که این عدد در سال گذشته به پنج هزار و 305 مورد رسیده و نشان می دهد که پروانه ها توسط شهرداری 

باید به صورت جدی، سریع و بدون معطلی صادر شوند تا این موضوع عامل کندی یا توقف در ساخت مسکن نباشد.
خرمّ به موضوع خانه های خالی در استان اشاره کرد و گفت: این موضوع باید توسط ادارات کل تعزیرات و مسکن و شهرسازی مورد پیگیری قرار گیرد تا روند 
افزایش مسکن خالی معکوس شده و به بازار عرضه شوند؛ همچنین از خانه های خالی مالیات اخذ شود تا از تورمی که از این حوزه به جامعه تحمیل می شود، 

جلوگیری شود.
استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه بافت فرسوده یکی از اصلی ترین بسترهای ساخت مسکن است، گفت: تکلیف بافت تاریخی تبریز هم باید به سرعت 

مشخص و پیگیری های لازم انجام شود.
وی ادامه داد: بسترسازی برای ساخت مسکن در بافت فرسوده هم باید با جدیت مورد پیگیری قرار گیرد، زیرا زیرساخت های لازم از قبیل برق، آب و گاز در 

این مناطق وجود دارد و هزینه ساخت مسکن به نسبت مناطق دیگر پایین تر است.


